
 

  

Red de mooiste 
bomen van 
Boechout  
 
De Dreef, de monumentale laan met honderdjarige 
beuken en lindebomen aan het kasteel van Moretus, 
dreigt te verdwijnen. De eigenaar van de westelijke 
helft heeft een vergunning aangevraagd voor het vellen 
van 94 bomen ter hoogte van de Holleweg.  
 
Maar: op dit moment lijkt kappen niet de beste 
oplossing voor de Dreef. We leggen hieronder graag uit 
waarom. Uitgebreidere informatie vind je op 
www.geefomdedreef.be.  
 
Na 18 mei beslist de gemeente om de kapvergunning al 
dan niet toe te kennen. Heb jij ook bedenkingen bij het 
kappen van de Dreef? Schrijf dan snel een 
bezwaarschrift of teken onze petitie! 
 
 

 
Hoe zit dat met die pijpleiding van de NAVO? 
 
Een ander argument om te kappen is de 
aanwezigheid van een pijpleiding onder de Dreef. 
Door een wijziging in de wet staan de bomen nu te 
dicht bij die pijpleiding. Maar dat hoeft geen probleem 
te zijn.  
 

 De gemeente kan de NAVO immers dwingen 
om het tracé van de pijpleiding te wijzigen. 
De beheerder van de pijplijn moet die 
aanpassing bovendien zelf betalen. 
 

 De leiding blijft in zo’n geval gewoon liggen, 
maar wordt afgekoppeld en schoongemaakt. 

 
 Elders een nieuwe leiding steken kan bv. 

door middel van ‘microtunneling’, waarbij 
geen graafwerk nodig is. 
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GEEF OM DE DREEF 

“Een dreef mag pas gekapt en 
vervangen worden als 40 % van de 
bomen ziek, afgestorven of reeds 
verdwenen is.” * 

richtlijn van het Agentschap Onroerend Erfgoed 
 

(* In de Dreef van Moretus is dat nu 12%)  

Zijn de bomen in de Dreef ziek? 
 
De eigenaar van de Dreef meent dat de bomen 
verzwakt zijn en daarom een gevaar voor de 
veiligheid vormen. Maar de drie wetenschappelijke 
studies die hij liet uitvoeren leveren geen bewijs dat 
de bomen ziek zijn. 
  

 Er werden maar enkele bomen onderzocht, 
niet genoeg om uitspraken te doen over de 
volledige Dreef. 
 

 De meeste onderzochte bomen bleken in 
goede staat te zijn. 
 

 Geen van de onderzoeken adviseert om de 
bomen te rooien 



 

 
Waarom is de Dreef belangrijk? 
 
Oude bomen hebben allerlei voordelen die jonge 
boompjes niet hebben. 
 

 Oude bomen zijn essentieel voor de 
biodiversiteit.  
 

 De Dreef is een belangrijke habitat voor 
vleermuizen, een beschermde diersoort.  

 
 Bomen nemen CO2 op en helpen zo de 

klimaatverandering tegen te gaan. Eén boom 
uit de Dreef neemt evenveel CO2 op als 100 
jonge bomen! 

 
 De Dreef zorgt voor schaduw en verkoeling 

.  
 Oude bomen zorgen voor een betere 

luchtkwaliteit. 
 

 Grote bomen hebben een gunstig effect op de 
waterhuishouding. 

  
 Een groene omgeving leidt tot een betere 

gezondheid van mensen, zowel fysiek als 
mentaal. 

 
 

“Dreven hebben een uitgesproken 
esthetische, cultuurhistorische en 
ecologische waarde.” 

Agentschap Natuur en Bos 
 

Wat kan ik doen? 
 
Dien een bezwaarschrift in en/of teken onze petitie. 
Hoe meer mensen dat doen, hoe beter. Want zo geven 
we een duidelijk signaal aan de gemeente. 
 
Een bezwaarschrift indienen kan nog  
tot en met 18 mei 2021.  
 
Scan de QR-code of surf naar www.geefomdedreef.be 
voor een modelbezwaarschrift en een link naar het 
Omgevingsloket. 
 
Of stuur gewoon een brief naar het college van 
burgemeester en schepenen. 
 
 

Als kappen geen goede optie is, wat moet er dan wel 
gebeuren? 
 
Wij vinden dat de gemeente beslissingen moet nemen 
op basis van feiten. Natuurlijk is veiligheid heel 
belangrijk. Maar angst is een slechte raadgever.  
 
Als er geen wetenschappelijk bewijs is dat de Dreef 
gekapt moet worden wegens zieke en instabiele 
bomen, dan mag de gemeente geen kapvergunning 
toekennen.  
 
We willen dat er een beheerplan gemaakt wordt, en 
liefst voor de hele Dreef, zodat iedereen nog zo lang 
mogelijk en op een veilige en verantwoorde manier 
van de Dreef kan genieten. 
 
 


